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Reactie afwegingskader zonnevelden buitengebied

Beste

Dank voor jullie reactie. Wat betreft jullie suggestie het volgende:

Particuliere woningeigenaren gaan steeds meer over om zonnepanelen op hun daken te leggen. Gezien de huidige
energieprijzen wordt dat ook steeds lucratiever. Ook bedrijven doen steeds meer inspanningen om hun
bedrijfsvoering energetisch te verduurzamen alhoewel daar nog wel een weg te gaan is. De woningcorporatie neemt
ook steeds meer maatregelen om hun daken in te zetten voor het duurzaam opwekken van energie. We zijn als
gemeente hierover ook met de woningcorporatie in gesprek. Dit zijn initiatieven die we als gemeente van harte
ondersteunen en stimuleren (bijvoorbeeld met laagrentende leningen). Voor de energetische opgave die we de
komende decennia nog voor de kiezen hebben is alleen zon op dak niet voldoende en zal er ook ruimte moeten zijn
voor grootschalige opwek van duurzame zonne-energie. Dat is een opgave waar alle gemeenten een bijdrage aan
moeten leveren, ook Doesburg. Zoals jullie wellicht in het afwegingskader hebben gelezen willen we dit in Doesburg
wel doen met oog voor de omvang/schaalgrootte van het (beperkte) buitengebied. Er is daarom ook geen plaats
voor zonnevelden van bijvoorbeeld 20 ha. Daarnaast kunnen we initiatieven van ontwikkelaars van grootschalige
zon nevelden niet blijven weigeren. Wat we wel kunnen doen is voorwaarden stellen waaraan dergelijke
zonnevelden moeten voldoen. Hiermee kunnen we de ruimtelijke impact van dergelijke zonnevelden zoveel
mogelijk beperken. Voor dat doel hebben we, in samenwerking met een werkgroep, het afwegingskader opgesteld.

Ik vertrouw er op jullie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Team: Strategie, Beleid & Projecten.
Werkdagen: maandag t/m donderdag
T anti e"' wwiaat

mh cewNre
oswo«

Publieksbureau:
Philippus Gastelaarstraat 2
6981 BH Doesburg

Bezoekadres:
Leigraafseweg 8
6983 BP Doesburg

Post:
Postbus 100
6980 AC Does burg

Erm

Gemeente Doesburg is verhuisd naar de Leigraafseweg 8.
De publieksbalie blijft in ieder geval tot de zomer van 2023 bereikbaar in het stadhuis aan de Philippus
Gastelaarsstraat 2 in Doesburg.
De stadswerf verhuist niet. Kijk voor onze actuele bereikbaarheid op www.doesburg.nl/stadskantoor.
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Bestein
Hierbij ook nog schriftelijk mijn suggestie die ik oooelliilsiipnatiebijeenkomst deed.

Ik begrijp goed dat ook de gemeente Doesburg e..-•~~ij duurzamer energiegebruik
en -owekking. Echter is er nu al bekend da aap7mp?in7mm@%"77riciteit zoals windroens
en zonnevelden het elektriciteitsnetwerk met momenten overbelasten en de opgewekte energie niet
gebruikt kan worden. Een ontwikkeling die alleen maar toe zal nemen.

Dit gezegd hebbende, heb ik enkele punten op een rj gezet die pleiten voor e, ~,miep#eg7ie4pg%
opwekking:

• Allereerst is Doesburg geen grote gemeente en is het buitengebied relatief klein waardoor een
zonneveld een erg grote inbreuk gaat zijn in het groene landschap.

• Het plaatsen van (een) zonneveld(en) heeft wellicht gevolgen op de aantrekkelijkheid die dit
gebied heeft bij toeristen, volgens mij een groep die economisch belangrijk is voor Doesburg.

• Er is veel ruimte op daken van huizen, bedrijven en stallen in de gemeente aanwezig die benut
zouden kunnen worden voor het plaatsen van zonnepanelen.

Deze punten in ogenschouw nemend, doe ik de volgende suggestie:
Start een campagne om het plaatsen van zonnepanelen op daken te stimuleren. Geef ontwikkelaars van
zonnevelden de mogelijkheid om de daken van de huizen van de woningcoöperaties, particuliere huizen
en bedrijven vol te leggen met panelen zodat Doesburg zijn bijdrage levert en met name de bewoners
van de sociale woningbouw meeprofiteren van deze manier van opwekking. Voor deze bewoners heeft
dat veel meer impact dan voor de bewoners in het buitengebied. Er zijn nog zoveel daken in de
gemeente! En op daken is de landschappelijke en visuele impact nihil (geldt natuurlijk niet voor de
historische binnenstad ... ).
Dus gemeente: maak hier eerst werk van voordat jullie het prachtige buitengebied verkwanselen.

Overigens doen wij er zelf alles aan om te verduurzamen met een ecologisch bijna energie neutraal
gebouwd huis met zonnepanelen, warmtepomp en elektrische auto (en alleen basale apparaten die
stroom verbruiken).
En we zijn niet de types die alles goed vinden zolang het maar niet in hun 'achtertuin' is. Feit is dat de
'achtertuin' van Doesburg zoals gezegd relatieftklenisoardergel ijke»ge taillepwr llrir anno
elektriciteit.
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